
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. juli 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 789
Ministeren bedes – evt. med bistand fra andre relevante ministre – redegøre
for den såkaldte ”Hvepsebo-sag”, herunder hvad myndighederne vidste og
hvornår, om myndighederne tidligere har set lignende sager, hvorfor sagen ik-
ke er opdaget tidligere m.v.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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